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Van	het	Bestuur	
	
Met	belangstelling	kijken	we	steeds	naar	de	tv-optredens	van	premier	Mark	Rutte.	De	regels	worden	een	beetje	
versoepeld.	De	kappers	en	de	nagelstudio’s	(!)	mogen	weer	open	en	basisscholen	en	kinderopvang	zijn	weer	van	start	
gegaan.	Jonge	mensen	mogen	buiten	sporten.	En	de	bridgers?	Steeds	hoop	ik	dat	we	worden	genoemd,	maar	wij	zijn	
blijkbaar	niet	belangrijk	genoeg	om	apart	te	noemen.	We	blijken	te	vallen	onder	de	binnensporten.	Onze	bridgebond	is	
wel	heel	hard	aan	het	werk	voor	ons.	Zie	onderstaand	bericht	Van	de	Bridgebond.	Wij	ontvangen	van	hen	nieuwsbrieven	
en	ze	zijn	druk	in	overleg	met	NOCNSF	en	het	RIVM.	De	denktank	van	de	NBB	waar	2	bestuursleden	van	BCLH	in	gaan	
zitten,	gaat	de	mogelijkheden	om	weer	live	te	spelen	onderzoeken.	Het	zal	helaas	niet	voor	1	september	worden	en	
wanneer	wel	is	nog	maar	de	vraag.	Onze	eigen	bridgeclub	BCLH	is	ook	een	denktank	aan	het	oprichten.	
Intussen	is	het	bijzonder	druk	in	het	online-bridgeland.	Jacques	Brandt	zal	er	in	deze	nieuwsbrief	iets	over	vertellen.	
Redacteur	Herman	Nagtegaal	heeft	een	Corona-dagboek	bijgehouden	en	van	dit	vervolgverhaal	zullen	we	het	eerste	deel	
publiceren.	In	ons	clubhuis	is	nog	genoeg	activiteit.	De	rookruimte	is	omgebouwd	tot	een	prachtige	vergaderruimte	en	
de	emballage	ruimte	krijgt	nieuwe	vloerbedekking.	Hier	kunt	u	meer	over	lezen	in	de	volgende	nieuwsbrief.	
	
Veel	te	lezen	in	deze	Nieuwsbrief	nr.	2.	opgemaakt	door	Madelon	&	Marlou.	
Op	deze	manier	hopen	wij	contact	te	houden	met	onze	leden	in	deze	barre	tijden.	
	
Veel	leesplezier,	lieve	groet	Madelon	&	Marlou	
	
________________________________________________________________________________________ 
	

	
Van	de	BridgeBond		
	
Beste	bridger,	
	
Veel	bridgers	zullen	woensdagavond	6	mei	gekeken	hebben	naar	de	persconferentie	waarin	het	kabinet	een	
stapsgewijze	versoepeling	van	de	coronamaatregelen	bekendmaakte.		
	
Dat	is	natuurlijk	goed	nieuws,	maar	wat	betekent	dit	nu	voor	de	bridgers	en	vooral	voor	het	weer	bridgen	op	je	club?	
	
De	bridgesport	valt	onder	de	binnensporten	dus	mogen	we	waarschijnlijk	vanaf	1	september	weer	beginnen.	Er	worden	
wel	twee	voorbehouden	gemaakt.	

1. Als	er	weer	meer	mensen	ziek	worden	kan	de	tijdlijn	worden	aangepast.	
2. De	1,5	meter	afstandsregel	blijft	een	gegeven	en	ook	de	algemene	hygiënerichtlijnen	blijven	van	kracht.		
3. Op	dit	moment	onderzoeken	we	wat	ervoor	nodig	is	om,	binnen	de	gegeven	kaders,	op	de	club	met	elkaar	weer	

te	kunnen	bridgen.	

_______________________________________________________________________________________ 

Oproep	aan	onze	leden	…	

Wilt	u	iets	schrijven	voor	onze	DOBBE-mail	Nieuwsbrief	en	delen	met	uw	mede-bridgers,	heeft	u	iets	bijzonders	
meegemaakt	of	misschien	een	heel	ander	soort	bericht,	een	lieve	tekst	of	foto?	U	kunt	uw	inzendingen	mailen	naar	de	
emailadressen	onderaan	deze	nieuwsbrief	t.a.v.	Marlou	en/of	Madelon.	

	



________________________________________________________________________________________	
	 	
DOBBE-mail	
________________________________________________________________________________________	
	
Hoe	bereiden	wij	ons	voor	op	een	mogelijke	start		
van	het	clubseizoen	in	september?	
	
De	NBB	heeft	inmiddels	al	veel	goede	suggesties	gekregen	van	meedenkende	bridgers.		
Een	aantal	van	deze	suggesties	zullen	zij	eerst	gaan	toetsen,	niet	alleen	op	de	
haalbaarheid	maar	ook	of	ze	voldoen	in	de	ogen	van	het	RIVM.	Zo	kijkt	het	RIVM/	
Erasmus	MC	bijvoorbeeld	nu	naar	de	invloed	van	het	virus	op	de	speelkaarten	zelf.		
	
Zodra	het	Bestuur	van	Bridgeclub	Leidschenhage		een	aantal	uitwerkingen	van	de	Bond		
heeft	ontvangen	gaan	wij	zelf	kijken,	met	een	daarvoor	speciaal	opgericht	Corona	team,		
welke	oplossing	geschikt	is	voor	onze	speellocatie.	Zodra	hierover	meer	bekend	is,	laten		
wij	u	dit	weten.	

________________________________________________________________________________________	
	

									

In	Memoriam		Jan	Coenen	

												Op	12	mei	2020	is	Jan	Coenen	overleden	op	91-jarige	leeftijd.	

								Jan	verbleef	na	een	ongelukkige	val	sinds	eind	februari	in	een	revalidatiecentrum																																																																			
en	is	daar	mede	als	gevolg	van	het	coronavirus	overleden.	

Jan	speelde	zijn	geliefde	bridgespel	al	heel	erg	lang	op	de	woensdagavond	en	op	de	donderdagmiddag	en	was	een	prettige	
verschijning	aan	de	bridgetafel.	Jan	heeft	voor	onze	bridgeclub	met	zijn	technische	kennis	ook	veel	betekend	tijdens	het	

realiseren	van	onze	huidige	Bridgehome.	

Wij	zullen	Jan	missen	en	wensen	zijn	familie	veel	sterkte	met	het	verwerken	van	dit	verlies.	

Namens	de	woensdagavond	en	donderdagmiddag	

Frits	Saraber	en	Jeanne	Wubben	

	

	
Wij	hebben	Rouwberichten	ontvangen	van	twee	oud-leden:	

	
Op	13	april	jl.	is	Bep	van	Boheemen	overleden.	

Zij	was	lid	vanaf	het	eerste	uur	en	genoot	van	het	bridgen	met	haar	man	Piet	op	de	vrijdagavond.		
Bep	is	91	jaar	geworden.	

	
Ellen	Born-von	Mauw	is	op	21	april	overleden.		
Ook	zij	heeft	de	leeftijd	van	91	jaar	bereikt.		

Ellen	heeft	op	de	donderdagmiddag	bij	ons	gespeeld.	
	

……….	
	

Wij	wensen	de	familie	en	vrienden	veel	sterkte.	
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Hulplijn	Stepbridge:	
	
Kunt	u	een	klein	beetje	hulp	gebruiken	bij	het	installeren	of	
opstarten	van	Stepbridge,	misschien	kan	ik	u	dan	helpen.	Stepbridge	
is	heel	anders	dan	bridgen	bij	ons	op	de	club,	maar	toch	een	heel	
leuk	alternatief.	Als	lid	van	Bridgeclub	Leidschenhage	kunt	u	tot	eind	
december	2020	gratis	meedoen	met	onze	besloten	club	BCLH-
competities	of	u	kunt	lid	worden	van	Stepbridge	en	zelf	een	tafel	
starten	met	uw	bridge-vrienden.		
	
Kijkt	u	eerst	op	onze	website	naar	de	geplaatste	Stepbridge	
instructies	en	uitgebreide	filmpjes.	Komt	u	er	dan	nog	steeds	niet	uit,	
dan	kunt	u	mij	een	bericht	sturen.	Zie	ook	het	stukje	van	Jacques	Brandt		
verderop	in	deze	nieuwsbrief.	Tot	ziens	aan	de	online	bridge-tafel.	
	
Groet	Marlou	Meuleman		
06-51977988		
	
________________________________________________________________________________________	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

Speelt	u	ook	al	mee	op	Stepbridge?	
	

Het	aantal	leden	dat	op	StepBridge	meedoet	aan	de	clubwedstrijden	groeit	
gestaag.	Er	zijn	vast	bridgers	die	zich	suf	piekeren	op	die	kleine	afkortingen	

in	de	chatbox;	vpa-s6p-ga	en	nog	meer	van	die	rare	combinaties.	
	

Hiernaast	een	overzicht	met	afkortingen,	zodat	u	de	volgende	keer	niet	
alleen	weet	waar	een	afkorting	voor	staat	maar	u	het	zelf	ook	kunt	

gebruiken	als	u	dat	wilt.	
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Bridgehome	maandenlang	dicht	
Een	na-schouwing	van	tijd	tot	tijd	over	het	Corona	tijdperk	tot	nu	toe.	
	
	
Het	is	donderdagmiddag	12	maart	2020.	Jeanne	Wubben	deelt	namens	het	
bestuur	mede	dat	dit	de	laatste	keer	is	dat	er	tot	eind	april	in	het	bridgehome	
gebridged	wordt.	Bijkomstig	geluk	is;	dat	ik	dankzij	een	sublieme	partner,	eerste	
werd.	Dat	neemt	niemand	me	meer	af.	Maar	als	redacteur	van	Dobbepraat	denk	je	
toch,	wat	nu?	Hoe	krijg	ik	nog	een	meinummer	vol	zonder	al	die	drives?	Dus	ben	ik	
maar	begonnen	met	af	en	toe	een	notitie.	
	
Het	is	17	maart	2020,	een	paar	dagen	later	dus.	Op	het	gevaar	af	voor	lichtzinnig	
versleten	te	worden,	stel	ik	toch	het	te	betreuren	dat	de	bridgeclub	voor	kleinere	
aantallen	bridgers	niet	open	bleef.	Het	mocht	toch	tot	30	personen?	Een	argument	
vóór	doorgaan	is,	dat	als	heel	velen	toch	besmet	zullen	worden	–	aldus	onze	
premier	-	dat	wij	er	dan	ook	niet	aan	ontkomen.	En	als	je	het	dan	vroeg	krijgt,	is	er	
in	de	zorgsector	nog	ruimte	om	behandeld	te	worden.	Hier	en	daar	wordt	gesteld	
dat	als	de	medische	zorg	overbelast	is,	dan	vooral	aan	de	jongeren	aandacht	moet		
worden	geschonken	en	niet	aan	de	oudjes.	Daar	zit	een	rendementsgedachte	
achter	die	maatschappelijk	gezien,	wel	te	verdedigen	is.	Voor	een	club	als	de	onze					Verbazing	en	teleurstelling	bij	
met	een	gemiddelde	leeftijd	die	ver	boven	middelbaar	uitstijgt,	is	het	echter	geen						de	laatste	speelmiddag	donderdag-	
plezierig	vooruitzicht.	 	 	 	 	 	 	 	 	 		middag	bij	Jeanne	
	
Nog	iets	anders	is,	dat	er	in	Nederland	gemiddeld	ca.	500	sterfgevallen	per	dag	zijn.	En	dat	is	toch	vrij	veel	ten	opzichte	
van	het	aantal	personen	dat	nu	volgens	de	nieuwsberichten	overlijdt	aan	dit	virus.	Als	de	aantallen	Coronapatiënten	in	
de	diverse	landen	afgezet	worden	tegen	de	bevolking,	is	het	duidelijk	dat	het	een	gering	promillage	is,	waarvan	nog	weer	
een	klein	percentage	sterft.	De	kansberekening	waaraan	we	als	bridgers	toch	gewend	zijn,	leidt	tot	een	uitkomst	dat	het	
risico	gering	is.	Maar	het	kan	wel	mensen	die	al	aan	andere	ziektes	lijden	-	genoemd	worden	hart-	en	longkwalen,	
overgewicht	en	ook	suikerziekte	-	een	noodlottig	zetje	geven.		
	
Ik	kan	me	niet	aan	de	indruk	onttrekken	dat	er	zich	een	hysterie	van	
de	mensheid	heeft	meester	gemaakt.	Alleen	al	het	koopgedrag	leidt	tot	
dat	idee.	Ik	was	bij	een	grootgrutter	aan	het	inslaan	en	dan	zag	ik	oude	
spasmen	terug.	Inkoop	van	toiletpapier,	allerlei	sauzen	en	
blikgroenten,	alsof	de	oorlog	morgen	uit	zou	breken.	Alom	paniek,	een	
woord	afgeleid	van	de	Griekse	god	Pan	en	dan	kan	je	er	naar	fluiten.		
	
Ook	de	pensioenen	zullen	onder	alle	sluitingen	lijden.	De	rente	was	al	
bijna	nul	tot	negatief,	nu	komt	erbij,	dat	de	beleggingsresultaten,	nu	de	
beurswaarde	sterk	is	gedaald,	geen	compensatie	voor	het	rendement	
van	de	fondsen	zullen	bieden,	in	tegenstelling	tot	afgelopen	jaren.	Wel	
een	reden	om	onze	club	met	zijn	lage	barprijzen	open	te	houden.	Want		
echt	bridgen	is	–	met	een	uitzondering	voor	de	doorzakkers	op	
dinsdag-	avond	een	goedkope	sport.	En	clubbijeenkomsten	zijn	een	
medicijn	tegen	de	eenzaamheid,	nu	de	mensen	in	het	algemeen	en	de	
leden	in	het	bijzonder	gedwongen	thuis	moeten	blijven.	 	 	 	 	 run	op	toiletpapier	
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Was	het	besluit	van	het	bestuur	dan	onverantwoord?	Was	het	middel	erger	dan	de	kwaal?	Het	zou	kunnen	zijn.	Maar	je	
moet	wel	erg	stevig	in	je	schoenen	staan	als	je	het	advies	van	de	bridgebond	over	afzien	van	bridgeactiviteiten	naast	je	
neerlegt.	En	een	bestuur	hoort	zijn	eigen	verantwoordelijkheid	te	nemen.	Zeker	als	de	regering	die	ook	met	50%	
informatie	100%	besluiten	moet	nemen	en	allerlei	bijeenkomsten	verbiedt	en	gedragswijzen	voorschrijft.	En	het	
regelpakket	leidt	tot	alternatieven.	Thuis	werken,	digitaal	onderwijs,	afhaal	sterrenrestaurants,	stepbridge	met	soepeler	
toetredingsregels	van	de	bond,	asperges	gaan	steken,	boodschappendiensten,	omkijken	naar	de	oude	buren,	meer	fietsen	
in	plaats	van	tennissen.	Dus	er	zijn	goede	kanten	aan	het	afzien	van	clubbridge,	maar	toch	overheerst	bij	mij	het	gevoel	
van	teleurstelling.	Daarbij	komt	nog	dat	mijn	koor	niet	repeteert,	dat	de	uitvoering	van	een	net	ingestudeerd	oratorium	
niet	doorgaat,	het	tennispark	gesloten	is	en	dat	de	kerk	ook	geen	diensten	organiseert.	Al	is	dat	laatste	misschien	voor	de	
meeste	van	de	lezers	niet	zo’n	zwaar	probleem.	Maar	toch	bij	al	die	epidemieën,	je	weet	maar	nooit….	

Herman	Nagtegaal	
	
(In	de	volgende	DOBBE-mail	Nieuwsbrief	het	vervolg	van	“Een	na-schouwing	van	tijd	tot	tijd	over	het	Corona	tijdperk	
tot	nu	toe”	geschreven	door		Herman	Nagtegaal)	
	
_______________________________________________________________________________________	
	
BCLH	Internetclub	gaat	door,	nu	ook	met	de	passageclub	WOCM	internetbridge	
	
Hoewel	het	pas	twee	maanden	geleden	is	dat	we	begonnen	met	internetbridge	is	het	nu	een	niet	meer	weg	te	denken	
activiteit	op	onze	club.	Natuurlijk	gaat	er	niets	boven	het	spelen	in	ons	eigen	Bridgehome,	maar	nu	dit	voorlopig	niet	
meer	kan	is	het	internetbridge	een	redelijk	alternatief	om	met	je	partner	te	blijven	spelen	en	elkaar	virtueel	te	
ontmoeten.		
	
Inmiddels	hebben	zich	bijna	200	leden	aangemeld.		
De	internetclub	organiseert	wekelijks	drie	toernooien:	
	

- Maandagmiddag,	aanvang	14.00	uur	 	 paren,	met	een	gemiddelde	deelname	van	50	paren	
- Dinsdagavond,	aanvang	20.00	uur	 	 butler,	met	een	gemiddelde	deelname	van	30	paren	
- Donderdagavond,	aanvang	20.00	uur	 	 paren,	met	een	gemiddelde	deelname	van	30	paren	

	
Voor	deze	drie	speelmomenten	wordt	een	klassement	bijgehouden	over	de	periode	april	–	mei.	
	
Wat	zijn	nu	de	verdere	plannen?	Inmiddels	is	het	duidelijk	dat	het	Bridgehome	niet	voor	1	september	open	gaat.		
Daarom	gaan	we	zeker	tot	die	datum	door	met	de	internetclub.	Daarbij	gaan	we	een	paar	wijzigingen	aanbrengen	als	
resultaat	van	de	ervaringen	die	we	tot	toe	hebben.	Ook	zijn	de	NBB	en	StepBridge,	die	het	spelen	bij	BCLH	Internetclub	
mogelijk	maken,	continue	bezig	hun	programma’s	aan	te	passen	en	te	verbeteren.	Natuurlijk	gaan	we	die	verbeteringen	
ook	op	onze	toernooien	toepassen.		
	
Hoewel	bijna	200	leden	spelen	op	BCLH	toernooien	betekent	dat	ook	dat	nog	600	leden	nog	niet	deelnemen.	Mogelijk	
wordt	dit	ingegeven	door	schroom	met	een	computer	om	te	gaan,	met	het	StepBridgeprogramma	te	werken	of	omdat	het	
allemaal	te	snel	gaat.	Om	deze	leden	met	het	internetbridge	vertrouwd	te	maken	starten	we		passagetoernooien	op	
internet:	WOCM	internetbridge.		
	
WOCM	internetbridge,	onder	leiding	van	Jeanne	Wubben	en	Ineke	Westenberg	zal	er	wekelijks	op	woensdagmiddag	een	
toernooi	zijn	waarbij	er	alle	tijd	wordt	genomen	om		te	leren	hoe	je	op	StepBridge	speelt.	De	begeleiders	kunnen	aan	
tafel	meekijken	en	waarnodig	advies	geven	hoe	je	inlogt,	hoe	je	een	partner	kunt	vinden,	wat	de	speelregels	regels	zijn	
enz.	Kijk	op	onze	website	naar	het	filmpje	over	het	aanvragen	van	een	gratis	proefaccount	van	14	dagen	bij	StepBridge	
en	meld	je	daarna	aan	bij	Jacques	Brandt.	Ook	spelers	die	al	lid	zijn	van	de	BCLH	internetclub	en	liever	in	een	rustiger	
tempo	meer	ervaring	willen	op	doen	zijn	welkom.	
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Voor	de	drie	andere	speeldagen	gaan	we	een	
zomercompetitie	van	13	weken	organiseren,	van	begin	juni	
tot	eind	augustus.	Verdere	informatie	hiervoor	komt	later	
deze	maand.	Hou	ook	de	website	in	de	gaten.	
	
	
	
	
Meesterpunten	bij	BCLH	Internetbridge	
	
Bij	alle	toernooien	van	BCLH	Internetbridge	worden	meesterpunten	toegekend.		
Je	bent	gewend	die	vermeld	te	zien	bij	de	uitslagen	die	met	het	NBB-rekenprogramma	worden	berekend.		
Bij	uitslagen	van	StepBridge	toernooien	worden	geen	MP	vermeld.		
Je	kunt	je	behaalde	MP	als	volgt	vinden	op	“Mijn	NBB”.	

1. Log	met	je	NBB-nummer	en	wachtwoord	in	bij	“Mijn	NBB”.	
2. Klik	rechtsboven	op	persoon.			
3. Klik	links	op	Meesterpunten.			
4. Op	deze	pagina	vind	je	dan	gegevens	over	je	meesterpunten.	

- MP	die	je	op	BCLH-toernooien	hebt	behaald	hebben	evenementcode		3006	
- MP	die	je	op	StepBridge	toernooien	hebt	gehaald	hebben	evenementcode	26004.	

En	als	je	toch	in	“Mijn	NBB”	zit	ga	dan	ook	naar	de	Adresgegevens.	Controleer	je	persoonlijke	gegevens	en	pas	
die	aan	als	er	wijzigingen	zijn.	Dan	is	de	secretaris	ook	weer	blij.	
	
	
Jacques	Brandt	
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Madelon	Spek:	secretaris@bclh.nl	/	Marlou	Meuleman:	evenementen@bclh.nl	
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BC	Leidschenhage	


